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Ze zastupitelstva obce 
 
* ZO schválilo návrh starosty na zřízení služby starším občanům při odvozu 
objemného odpadu (elektrospotřebičů aj.) na sběrný dvůr. Toto by na požádání 
provedl pracovník obce p. Čemerka. 

 

* Předseda kulturní komise Oldřich Bartošek informoval ZO o připravované nově 
značené turistické trase ze Slavkova na Mohylu míru, která povede přes naší obec. 
Podle pracovníka Českého svazu turistů vyjdou nové turistické mapy v příštím roce, 
kdy bude provedeno i značení.  

 

* ZO byla předložena předběžná studie k návrhu na zřízení památníku křenovickým 
letcům z 2. světové války. Jednalo by se o žulový  obelisk se 4 jmény po stranách, 
zakončený kovovým vrcholem. Jako nejvhodnější se jeví umístění na ul. Bří Mrázků 
u sportovní haly. Bylo rozhodnuto připravit definitivní návrh řešení a oslovit 
vojenský historický institut se žádostí o příspěvek. S motivem obelisku přišli 
křenovičtí modeláři.  
 

* Redakce, zastupitelstvo obce a pracovníci obecního úřadu přejí všem našim 
pravidelným čtenářům a občanům Křenovic veselé Vánoce, v novém roce 2010 
hodně zdraví, štěstí a pohody. 

 
 
 

Zápis z  veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 10.12.2009 
 
 Starosta přivítal přítomné a před začátkem jednání vyzval p. Jiřího Pospíšila, aby 
složil slib zastupitelstva. Jednání bylo přítomno 9 členů zastupitelstva.   
 
 

Křenovický 
zpravodaj 



Program jednání: 
1) Technický bod 
2) Slib nového člena zastupitelstva 
3) Zpráva kontrolního výboru 
4) Projednání rozpočtového provizoria 
5) Rozpočet DSO Ždánický les a Politaví na rok 2010 
6) Smlouva s VaK Vyškov o pronájmu a provozování zařízení kanalizace v ulici 
Václavské, Dohoda o vypořádání nájemného dle smlouvy o pronájmu a provozování 
kanalizace v ulici Václavské 
7) Smlouva s VaK Vyškov o pronájmu a provozování zařízení vodovodu v ulici 
Příční, Dohoda o vypořádání nájemného dle smlouvy o pronájmu a provozování 
vodovodu v ulici Příční 
8) Smlouvy o pronájmu nebytových prostor v budově obecního úřadu 
9) Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu JmK pro jednotku SDH obce 
10) Výběr dodavatele na zpracování projektové dokumentace k územnímu řízení na 
dopravní a technickou infrastrukturu pro akci „Křenovice – jih“ 
11) Výběr dodavatele na projektový management akce „Stavební úpravy za účelem 
změny užívání zařízení pro sběr a výkup odpadů v KÚ Křenovice u Slavkova, parc. č. 
41“ 
12) Smlouva se Správou a údržbou silnic JmK o realizaci projektu „Obec přírodě, 
příroda obci – revitalizace a výsadba nové sídelní zeleně v Křenovicích“ 
13) Plán zimní údržby obce Křenovice 
14) Rozpočtové opatření 
15) Různé 
16) Diskuze 
17) Závěr 
 Starosta navrhl, aby zastupitelstvo ocenilo odvedenou práci předchozího starosty 
p. Kolaříka, který odstoupil ze zdravotních důvodů. Ten působil 17 let v čele obce. 
Zákon o obcích umožňuje udělit čestné občanství, proto navrhl využít této možnosti a 
udělit bývalému starostovi čestné občanství obce Křenovice. ZO následně v souladu s 
§ 36, odst. 1 a § 84, odst. 2, písm. s) Zákona 128/2000 Sb. o obcích, udělilo čestné 
občanství panu Drahomíru Kolaříkovi. 
 Dále starosta navrhl projednat: 
- rozhodnutí ZO o zmařené investici – projektová dokumentace na opravu bazénu a 
technologie čištění vody, z důvodu uzavření v účetní evidence 
- žádost SSK Křenovice na změnu účelu poskytnuté dotace na rok 2009 a žádost o 
převedení nevyčerpaných prostředků z této dotace na rok 2010 
- projednat žádost SSK Křenovice na pořízení změny územního plánu obce 
Křenovice ve věci způsobu využití parcel č. 1353/2 a 1352 
- v bodu 14) Rozpočtové opatření schválení RO, která provedl ve své pravomoci 
starosta obce. Dále v tomto bodu projednat zplnomocnění starosty k provedení změn 
rozpočtu v měsíci prosinci. 
  



Zastupitelstvo obce Křenovice následně schválilo: 
- zprávu kontrolního výboru o plnění usnesení z minulého jednání zastupitelstva obce  
- rozpočtové provizorium s tím, že do schválení rozpočtu na rok 2010 se budou hradit 
pouze běžné provozní výdaje a závazky vyplývající ze smluv z předchozího období. 
- vzalo na vědomí návrh rozpočtu dobrovolného svazku obcí Ždánický les a Politaví 
na rok 2010 
- smlouvu o pronájmu a provozování vodovodů a kanalizací a Dohodu o vypořádání 
nájemného dle smlouvy o pronájmu a provozování vodovodů a kanalizací se 
společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. k nově zřízenému úseku kanalizace 
v ulici Václavské a vodovod v ulici Příční 
- nové smlouvy s praktickými lékaři na pronájem ordinace. Na podnět členů 
zastupitelstva byla provedena revize nájemních smluv na nebytové prostory v budově 
obecního úřadu, nově jsou stanoveny ceny nájemného a plateb za energie, vodu, 
vytápění a úklid 
- smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje na výdaje na 
zabezpečení akceschopnosti jednotky SDH obce na rok 2009. 
- smlouvu a zpracovatele projektové dokumentace k územnímu řízení na dopravní a 
technickou infrastrukturu ing. arch. Alexandera Běhala (jedná se o infrastruktury 
v jižní části obce po obou březích Rakovce)  
- zadání a smlouvu projektového managementu akce „Stavební úpravy za účelem 
změny užívání zařízení pro sběr a výkup odpadů v KÚ Křenovice u Slavkova, parc. č. 
41“ v rámci OPŽP – oblast podpory 4.1. – Zkvalitnění nakládání s odpady, firmě 
ECO – Management, s.r.o. Brno 
- schválilo smlouvu se Správou a údržbou silnic Jihomoravského kraje o realizaci 
projektu „Obec přírodě, příroda obci – revitalizace a výsadba nové sídelní zeleně 
v Křenovicích“ 
- schvaluje Plán zimní údržby obce Křenovice, kde budou stanoveny lhůty a postupy 
při provádění zimní údržby komunikací v obci, zejména s ohledem na řešení 
případných pojistných událostí 
- schválilo rozpočtové opatření č. 2/2009, 5/2009, 7/2009, 8/2009 a 12/2009 
- schválilo zplnomocnění starosty obce k provedení změn rozpočtu v měsíci prosinci 
2009 s tím, že na nejbližším zasedání zastupitelstva obce bude toto rozpočtové 
opatření předloženo k projednání, tímto se jedná pouze o operativní zajištění konce 
roku 2009. 
- schválilo zmařenou investici z r. 2005. Jedná se o projektovou dokumentaci na 
opravu bazénu a technologie čištění vody na koupališti. Tato investice je stále vedena 
v účetní evidenci jako rozpracovaná a je třeba ji vyřadit 
- schválilo převedení nevyčerpaných finančních prostředků z dotace Sportovně 
střeleckému klubu Křenovice v roce 2009 na rok 2010 a pořízení změny územního 
plánu obce ve věci způsobu využití parcel č. 1353/2 a 1352 
V diskuzi:  
- starosta informoval přítomné o výsledku jednání s vedením letiště Brno, která 
proběhla dne 25.11. za přítomnosti některých členů zastupitelstva a následně dne 



8.12. za přítomnosti hejtmana JmK a zástupců bezpečnostních složek JmK. 
Informace doplnili p. Svoboda, p. Kokešová a p. Pospíšil 
- starosta informoval přítomné, že od 1.1.2010 se zákonem zvyšuje základní sazba 
daně z nemovitosti na dvojnásobek. Vzhledem k tomu, že obec v minulosti 
nenavyšovala místní koeficient pro výpočet daně, bude v Křenovicích daň zvýšena 
pouze v rozsahu podle zákona. 
- starosta informoval zastupitelstvo o jednání, které proběhlo s majiteli dotčených 
nemovitostí, ohledně zamýšlené rekonstrukce v ulici Havlíčkové. Většina 
zúčastněných byla proti navrženému posunutí chodníku o cca 1 – 1,5 m blíže 
k zástavbě z důvodu přidání odstavného pruhu podobně jako v ul. Školní nebo 
Václavské a chtěli pouze rekonstruovat chodník v původní poloze. Vzhledem k tomu, 
že někteří občané z ulice Havlíčkova na základě následné diskuze a argumentace 
zastánců jedné či druhé varianty změnili názor, rozhodlo se zastupitelstvo obce 
odložit projednání a rozhodnutí o způsobu provedení této stavby do příštího zasedání. 
- p. Štefl – vzhledem k tomu, že už je otevřený průtah obcí, měla by se opět uzavřít 
brána z ulice Široké do areálu bývalého družstva, neboť zde je stále provoz a cesta je 
zde velmi rozblácená. 
- p. Procházková – dotaz na chodník v zatáčce proti Orlovně – chodník v tomto 
místě, dále bezbariérové propojení chodníku u hasičské zbrojnice, chodník na ul. 
Václavská u ZŠ a na konci obce po levé straně bude obec řešit v nejbližším možném 
období, neboť se jedná o velmi riziková místa. Jako první se bude řešit chodník u 
schodů vedle hasičské zbrojnice. 
- p. Vild – dotaz na termín opravy komunikace mezi ulicí Nádražní a Novou, 
starosta – v této komunikaci se plánuje výstavba kanalizace, vodovodu a plynovodu, 
proto by nebylo hospodárné provádět kompletní opravu. V případě, že uvedené akce 
nebudou zařazeny do rozpočtu, bylo by vhodné provést dočasnou úpravu, např. 
štěrkem  
- p. Slabotínský – dotaz na opravu ulice Mlýnská po ukončení objížďky – obec 
doposud nepřevzala nemovitosti dotčené stavbou průtahu, budeme trvat na důkladné 
opravě této komunikace. 
- p. Vild – co obec zamýšlí s koupalištěm – vzhledem k tomu, že je pro obec 
finančně neúnosné uvést koupaliště zpět do provozu, bude po novém roce obec žádat 
o povolení k demolici 
- p. Slabotínský – jak je to s možností zřízení biotopu ke koupání – podle starosty 
není tato varianta příliš vhodná vzhledem k tomu, že by zde byl problém zabezpečit 
náležitý dohled. Mimo to by bylo nutné obnovit zázemí koupaliště. Proto by se měla 
upřednostnit spíše přírodní plocha s případnou vodní plochou (rybníkem). Obec by 
měla dál hledat zdroje či partnery pro tuto investici. Navrhuje také v rámci 
schváleného pořízení změny územního plánu řešit i využití plochy koupaliště. 
P. Kopeček informoval o špatných zkušenostech se zřízenými biotopy na Vyškovsku  
- p. Kříž – na ulici Na Nivě po jedné straně stojí neustále auta, druhá strana je 
zarostlá, v případě mimořádné události by tudy neprojela vozidla hasičů – auta by 
měla stát na druhé straně 



- p. Blašková – u mostu mezi Křenovicemi a Zbýšovem vzniká černá skládka – 
uklidí pracovník obce 
 
 
Ještě jednou o letišti 
 
 Na základě stížností obyvatel na provoz hlučných nákladních letadel na 
brněnském letišti probíhala v několika posledních měsících komunikace představitelů 
obce se zástupci společnosti Letiště Brno, a.s. Rád bych vás touto cestou informoval 
o průběhu a výsledku těchto jednání. 
 O naší korespondenci s vedením letiště jste se mohli dočíst již v předchozích 
zpravodajích, ale i v regionálním tisku. Vzhledem k tomu, že média neinterpretovala 
Zpravodaj vždy zcela přesně, mohly některé informace působit zmateně. I proto jsme 
se rozhodli využít nabídky k osobnímu jednání, abychom si vysvětlili vzájemný 
postoj k provozu letiště a našli řešení.  
 V listopadu proběhlo jednání přímo na letišti, kterého se zúčastnilo několik členů 
zastupitelstva obce. Diskutovali jsme o otázkách týkajících se vlivu letiště na životní 
prostředí, bezpečnosti a zejména hluku, který nás v Křenovicích trápil nejvíce. 
Základním výsledkem z tohoto jednání byl příslib letiště na omezení provozu 
hlučných nákladních letadel v noční době, tj. od 22:00 do 6:00 hodin. Vzhledem 
k tomu, že na provoz těchto letadel se nevztahovalo v minulosti žádné omezení, což 
bylo firmou i veřejně prezentováno, bylo naším cílem dosáhnout toho, aby takové 
omezení vzniklo a bylo nějakou formou ze strany letiště garantováno.  
 Tato garance byla následně potvrzena na jednání, které se konalo 8. prosince 
za přítomnosti hejtmana Jihomoravského kraje. Zákaz letů vybraných hlučných typů 
letadel v nočních hodinách bude publikován v tzv. Letecké informační příručce, což 
je dokument závazný pro celosvětovou leteckou dopravu. Jednání se zúčastnili 
představitelé kraje, dotčených obcí a městských částí, zástupci odboru životního 
prostředí JmK, krajské hygienické stanice a složek IZS JmK. Z tohoto výčtu je 
patrné, že obsah jednání pokrýval všechny oblasti, důležité ve vztahu provozu letiště 
k jeho okolí. 
 Přestože i zde se řešila zejména hlučnost, byly otevřeny také další otázky týkající 
se bezpečnosti leteckého provozu. Informace, které nám poskytli představitelé 
bezpečnostních složek, byly jasné a z velké části uspokojivé. Důležité je, že byla tato 
jednání zahájena a je jisté, že v budoucnu budou i pokračovat. Věřím, že letiště na 
základě našich návrhů začne s okolními obcemi komunikovat nejen o případných 
problémech a nikoliv zpětně na základě stížností, jako v tomto případě, ale ještě dřív, 
než se problém vyskytne.  
 Letiště z mapy nevymažeme a musíme si uvědomit i jeho přínos a výhody pro náš 
region. Mohu vás však ujistit, že také ze strany obce bude tato komunikace dále 
pokračovat tak, aby kvalita bydlení a životní podmínky v naší obci byly provozem 
letiště v budoucnu dotčeny co nejméně. 



 Závěrem bych vám rád jménem svým i jménem pracovníků obecního úřadu 
popřál příjemné prožití vánočních svátků a hodně štěstí, zdraví a spokojenosti v roce 
2010. 

Jaromír Konečný 
   

 
Co je nového v dopravě 
 
 Oproti dřívějším předpovědím se snad schyluje k vánocům se zimním počasím. A 
tak se i dopravní zpravodajství nese v duchu ukládání se k zimnímu spánku. Prvního 
prosince jsme si po dlouhé době pustili pod okna veřejnou dopravu. Začínáme si 
zvykat, že není radno chodit prostředkem silnice jako v dobách uzavření obce téměř 
veškeré dopravě. Ještě zbývá doladit některé nedodělky okolo nového průtahu a bude 
hotovo. Doladily se rošty na chodníku na Školní ulici a dokončuje se ulice Václavská. 
 Už nyní víme, že není úplně vše ideální, a tak nezbývá, než nechat také něco na 
obecní rozpočty v příštích letech. A nebude toho zřejmě málo. Plánů a představ 
máme při současném stavu veřejných financí určitě na několik let dopředu (ulice 
Havlíčkova, plocha u trafiky, Kopečná, Mlýnská atd.). 
 Jedna věc se však ještě na poslední chvilku podařila. Nevěřme, že vše co se týká 
železniční dopravy a věcí kolem ní je jen špatné. Obrátili se na mne občané cestující 
pravidelně vlakem, že z dolní zastávky se nedá vstoupit do obce „suchou nohou“. 
Pravda je, že prostor mezi opraveným přejezdem, novým chodníkem a nástupištěm 
nám zůstalo asi třicet metrů nerovné blátivé cesty. Téměř nikdo nedoufal v nápravu. 
A …….  opak se stal pravdou. Po osobním jednání na správě tratí (30. listopadu) 
proběhlo další kolo přímo v Křenovicích na dolní zastávce (ve středu 2. prosince) za 
účasti ředitele správy tratí p. ing. Homoly a zástupce správy tratí Břeclav p. Josefa 
Svobody. Dostal jsem příslib nového chodníku. V pátek 11. prosince bylo hotovo. A 
v pondělí 14. prosince přibyl ještě dodatečně domluvený přístupový chodník k 
nástupišti na druhé straně přejezdu. Pánové, děkujeme za ochotu a rychlé jednání. A 
to máme ještě rozjednáno rozšíření přejezdu o pruh pro pěší. Nesdílím obavy 
některých spoluobčanů, že nebude. 
 Příjemné prožití Svátků vánočních a vše nejlepší v roce 2010 všem občanům za 
dopravní komisi přejí Radim Svoboda a Milan Havíř. 
 
 
Vánočka 
 
 Vánočka má dlouhou historii a udržela se v oblibě až do dnešní doby. První 
zmínka o vánočce je ze 16. století a za dlouhá léta prošla drobnými proměnami. 
V minulosti byla pojmenována jako húska nebo calta a někde se v Čechách dodnes 
setkáváme s nejrůznějšími pojmenováními – pletenice, pletanka, štědrovice, 
štědrovečernice, štricka, štrucla, žemle, ceplík. Dříve vánočku mohli péct pouze 



cechovní řemeslníci – pekaři. Až od 18. století si je začali lidé péct doma sami. První 
z doma upečených vánoček měl dostat hospodář, aby se mu urodilo hojně obilí. 
 Velká vánočka se na závěr štědrovečerní večeře rozkrájela. Někde z ní o Štědrém 
večeru dávali po krajíčku dobytku, aby byl zdravý a neškodily mu zlé síly. 
 Zhotovit vánočku nebylo a není jednoduché, a proto se při přípravě těsta, pletení a 
pečení udržovaly různé zvyky, které měly vánočce zajistit zdar. Hospodyně měla 
zadělávat v bílé zástěře a šátku, neměla mluvit, při kynutí těsta měla vyskakovat 
vysoko do výšky. Dávným zvykem také bylo zapékání mince. Kdo ji při krájení 
našel, měl jistotu, že bude zdráv a bohatý po celý následující rok. Připálená nebo 
natržená vánočka věštila nezdar. 
 
 
 
 
 
Na vědomost potomstvu 
 
 V bývalém kině (dnešní Orlovně) se v současnosti provádějí stavební úpravy. 
Zrušila se v minulosti vybudovaná šikmina pro sedadla a sál se po letech opět 
přestavuje pro sportovní a společenské využití. Když se v roce 1966 dokončovala 
přestavba na kinosál, zazdívala se i oblouková okna. Při této příležitosti byl napsán 
záznam pracovníky, kteří se podíleli na stavbě, vložen do skleněné láhve i s dobovým 
výtiskem Rudého práva a zazděn. Dnes při opětovném vybourání oken vyšel spis po 
téměř 44 letech na světlo. Upozornila na něj paní Fuksová, která jej tehdy osobně 
psala. Dnes  bydlí v penzionu v Újezdě u Brna a podnět k jeho nalezení dala panu 
Nohelovi z prodejny Magnolie, který jej zachránil před zničením. Zde je jeho úplné 
znění: 
 
 „Díky tomu, že se promítací kabina chystala vykoupat v potoce, došlo 
k vybudování (na naši dobu) moderního kina. 
 Doufáme, že bude dlouho sloužit občanům a hlavně, že se budou promítat filmy, 
které dokáží zaplnit všechna sedadla. 
 V dávných dobách se prý do základů staveb zazdívaly poctivé panny. Nechtěli 
jsme chodit s lucernou za bílého dne a bezvýsledně hledat a proto vkládáme na 
zpevnění tento rozverný dopis. Zanecháváme tak potomstvu vědomost o těch, kteří se 
podíleli na tomto díle. 
 
 Potok Rakovec –                     pravá příčina budování. 
 Zdeněk Procházka –              muž, který v potu tváře zajišťoval otevření alespoň 
                                                      do 10 let, toho času předseda komise pro výstavbu. 
 Antonín Doležal –                  muž ohrožený koupelí v potoce, ředitel a zároveň 
                                                      promítač. 
 Kachlíř Jan, Kobeřice 



 Dunaj Viktor, Heršpice 
 Kachlík Jaroslav, Letonice – za komunální podnik stavební, Vyškov 
 Vladimír Fuksa st. –              muž pověřený službami obce Křenovic 
                                                     (elektroinstalace) znehodnotit předešlé a znovu 
                                                      instalovat nové osvětlení, aby se lidé nebáli tmy. 
 Antonín Chládek –                podavač materiálu a věrný pomocník při pracích, 
                                                     do kterých se nikomu nechtělo.  
  

 Tak pravdivě psáno, do láhve dáno a zazděno v měsíci lednu L.P. 1966.    
   

 
Rozhovor s nadějí českého kulečníku Ondrou Hoškem 
 
Kdy a jak ses k tomuto sportu dostal? 
Bylo to v listopadu 2008. Taťka si koupil kulečník, oba nás to bavilo a nakonec jsme 
zajeli do Ponětovic. Tam je kulečníkový klub BC Berentzen Ponětovice. Přijali mě 
mezi kadety. 
Za koho teď hraješ?  
Stále za BC Berentzen Ponětovice, 2.liga. 
Jak často trénuješ? Máš trenéra? 
Každý den 4 až 6 hodin sám, osobního trenéra nemám. 2x týdně v Ponětovicích 
s ostatními ligovými hráči 2 až 3 hodiny. Týden před turnajem trénuji danou 
disciplínu (volná hra, kádr 52/2, jednoband ...) 
Máš nějaké rituály před zápasem? 
Nemám. 
Jezdíš do zahraničí? 
Ano, byl jsem na ME kadetů v Belgii. 
Ovlivňuje Tvoje kariéra školu a tvůj osobní život? 
Ano. Mám málo času na učení i na osobní život. 
Jaké máš cíle do budoucna? 
Hrát a vyhrávat.  
 

Dosavadní úspěchy Ondry 
MČR juniorů 23. 5. 2008 Rosice, Volná hra – 5. místo 
MČR juniorů 24. 5. 2008 Rosice, Kádr 52/2 – 4. místo 
1. Junior Prix Morava 15. 11. 2008 Brno – 2. místo  
MČR Kadetů 9. 5. 2009 Brno – 4. místo 
16. ME kadetů ve volné hře na malém stole, Ranst (Belgie) 6. – 9. 11. 2009 – 
15.místo 
56. MČR ve volné hře na malém stole 13. – 15. 11. 2009 Vyškov – 7.místo. 
MČR juniorů ve volné hře na malém stole 28. 11. 2009 Ústí nad Labem – 2.místo. 
MČR juniorů v kádru 52/2 na malém stole 29. 11. 2009 Ústí nad Labem – 3.místo. 
Gratulujeme a do budoucna přejeme hodně skvělých výsledků. 

       Spolužáci z 9. třídy ZŠ a MŠ Křenovice 



 
 

Poděkování 
 
 Skupina historického šermu Buhurt by ráda touto cestou poděkovala všem 
sponzorům akce Francouzové v Křenovicích, která se uskutečnila ve dnech 27. - 
29.11. 2009. Především Obecnímu úřadu v Křenovicích za finanční i materiální 
pomoc. Dále pak panu Jiřímu Hamzovi, bratrům Janu a Bronislavu Večeřovým 
(Divadelní technika Křenovice), Marcelu Buchlovskému, panu Josefu Bajkovi 
(řeznictví ve Slavkově) a Zahradnímu centru v Aleji (Slavkov). Rádi bychom také 
poděkovali místním hasičům, Editě a Jiřímu Pospíšilovým, Ladě a Janovi 
Mozdřeňovým, Jiřímu Morávkovi, bratrům Honzovi a Pavlovi Mackovým, členům 
Tuláci, panu Oldřichu Spáčilovi (stolařství), panu Holoubkovi z Hrušek, rodině 
Drápalově (ulice Sokolská), divadlu A.Vorla, Jiřímu Kyjovskému, Tondovi Fuksovi, 
Vlastimilu Dvorskému, Alanu Zvonkovi, pohostinství U Frantíka, rodině 
Majerníkově a Procházkově z ulice Vlárské, kteří se všichni podíleli na technickém 
zabezpečení. Bez všech těchto výše jmenovaných si dnes již nedovedeme tuto 
náročnou akci v Křenovicích dost dobře představit.  

SHŠ Buhurt   
 

Pozvánka 
Štědrovečerní koledování u betléma 

 
 Tak jako v minulých letech bude i letos na Štědrý den otevřen dvůr Obecní 
hospody, kde bude možné shlédnout velký malovaný betlém. Na vánoční strom 
mohou děti zavěsit mezi 14. a 16. hod. ozdoby i vlastní výroby.  
 Společné štědrovečerní koledování u betléma se uskuteční jako obvykle po 23 
hodině, ke kterému vám opět zahrají a zazpívají bratři Pospíšilové, Jana a Stanislav 
Hortovi a pan Láznička z Hrušek.  
 Jako v loňském roce se bude podávat vánoční punč, který pro vás uvaří paní 
Lukeštíková.  
 

--------------------------------------------------------------------------- 
 

KOS Křenovice, Základní škola a Mateřská škola 
Křenovice Vás zvou na  

 

Š K O L N Í   P L E S 
 

pátek 15. ledna ve 20:00 v sále na Václavské ulici 
vstupné 70 Kč – předprodej vstupenek v ZŠ 

(544223131, 602763683) 
v průběhu večera tombola, polonéza žáků 9. třídy 

k tanci a poslechu hraje Relax Šaratice 
--------------------------------------------------- 



 
 

Obecní úřad Křenovice srdečně všechny zve na 
 

X. Obecní ples, 
 

který se koná v sobotu 30. ledna 2010 ve 20.00 hodin 
ve Společenském sále v ulici Václavské. 

 

K tanci a poslechu hraje skupina Hobby manželů Kokešových. 
 

Rezervace vstupenek – Eva Marková, 739 337 242 
Členové KENu zvou na 20. ročník happeningového pochodu 

na křenovické kultovní místo Zlatá hora (tj. „Pracák“). 
Vycházíme opět 1. 1. 2010 v 1 hodinu (tj. hodinu po přípitku) od Obecní hospody, 

a to za každého počasí. Tak nebuďte líní a vyrazte s námi! 
Účast všech je samozřejmě na vlastní nebezpečí. 

 

---------------------------------------------------------------------------------- 
 

” My tři králové jdeme k Vám, 
 štěstí, zdraví vinšujem Vám. 
Štěstí, zdraví, dlouhá léta, my  
jsme k Vám přišli z daleka…” 

 
 I k  nám zavítají Tři králové se sbírkou pořádanou Českou katolickou charitou. 
Naší obcí budou v sobotu 9. 1. 2010 od 13 hod. procházet skupinky s doprovodem. 
 Sbírka probíhá pravidelně několik dní kolem Slavnosti Zjevení Páně. Skupinky 
Tří králů chodí do domácností a po ulicích, kde jim můžete přispět do zapečetěné 
pokladničky. Vedoucí skupinek se na požádání prokáží průkazkou, která je opravňuje 
k provádění sbírky konané na celém území České republiky. 

Emilie Drápalová, garant České Katolické charity pro naši obec 
 

Betlémské světlo   
  

Betlémské světlo je jednou z nejmladších vánočních tradic. Myšlenka šíření 
Betlémského světla jako pouta, které spojuje lidi dobrého srdce, vznikla v roce 1986 
v rakouském studiu ORF v Linzu.  
Na Štědrý den od 9 do 12 hod. se bude vydávat Betlémské světlo v našem kostele. 

  

Převzato z dětského časopisu Nezbeda 
 

Sportovní hala Křenovice 
 
Sobota 28.11.   Volejbal II. liga žen Křenovice – Přerov                         v 11 a 15 hod. 
                         Krajský přebor juniorek KOS Křenovice – Předklášteří   v 9 a 13 hod. 
Neděle 29.11.   Turnaj ve futsale pořádá Slovan Brno                                    od 9 hod. 
Neděle   10.1.   Turnaj ve futsale dorostu pořádá Tango Brno                        od 9 hod. 



Sobota   16.1.   Turnaj ve fotbale veteránů pořádá FK Křenovice C               od 9 hod. 
Sobota   23.1.   II. liga žen ve volejbale Křenovice – Lanškroun              v 11 a 15hod. 
                         Krajský přebor dorostenek                                                 v 9 a 13 hod. 
Sobota  30.1.   Turnaj ve fotbale žen pořádá VK Křenovice                            od 9 hod. 
 
l 


